

黃道益活絡油香港街馬2020《企業盃參加表格》

Wong To Yick Wood Lock Ointment
HONG KONG STREETATHON 2020
Corporate Cup Enrollment Form



企業盃參加方法

1. 各企業成員(必須為企業職員或機構會員)先自行於網上個別報名。
2. 若決定參加競逐企業盃, 企業需按參加競逐成員人數遞交指定捐款(全數捐助「街跑少年」項目)
 - 3-10人: 最低捐款總額: HK\$3,000*
 - 11-20人: 最低捐款總額: HK\$5,000*
 - 20人以上: 最低捐款總額: HK\$10,000*

***32.195km及10km賽事之企業盃捐款額需分開計算, 舉例, 如企業於 32.195km及10km分別各派出3名成員競逐, 合共之最低捐款額為 HK\$6,000。**
3. 企業需填寫本表格, 連同指定捐款額支票於**12月12日前**郵寄至「全城街馬」(地址: 香港九龍新蒲崗五芳街19-21號嘉榮工廠大廈五樓A室, 信封面註明「企業盃參加表格」, 支票抬頭: “RunOurCity Foundation Limited”)
4. 獎項競逐方法: 各企業於所參與競逐之組別(32.195km及10km)成績最佳頭三名成員的成績總和為該企業於該組別之競逐成績; 再按各企業之競逐成績角逐(32.195km及10km)企業盃冠軍、亞軍、季軍獎項; 換言之, 要競逐企業盃, 該企業必須派出最少三名成員參加同一距離組別方可。
5. 個別成員同時仍符合競逐個人獎項資格。

Enrollment method for Corporate Cup:

1. Each Corporate Cup participant (must be an employee of the respective corporate or a member of the association) should first register for the race online individually.
2. In order to be eligible for enrolling in the Corporate Cup, each corporate shall make a minimum donation: (the whole amount will be donated to support Youth.ROC program)
 - For 3-10 participants: Minimum donation HK\$3,000*
 - 11-20 participants: Minimum donation HK\$5,000*
 - 21 or above: Minimum donation HK\$10,000*

***The minimum donation amount is required for each distance (32.195km/10km) the corporate would like to compete for the Corporate Cup.**
3. The corporate then shall fill out and mail this form to RunOurCity, Room A, 5/F, Ka Wing Factory Building, 19-21 Ng Fong Street, San Po Kong, Kowloon, Hong Kong., together with the cheque payable to “RunOurCity Foundation Limited” before **12th December, 2019**.
4. Corporate Cup competition method:
 - The sum of results of the top 3 runners in the same race distance (**32.195km/10km**) will become the Corporate Score (of that race distance) to enter the competition.
 - Thence, every corporate team competes with each other by their respective Corporate Scores. Therefore, each corporate is required to enroll at least three runners in the race distance that they would like to compete for the Corporate Cup.
5. Each corporate participant is also eligible for individual award.

黃道益活絡油香港街馬2020 《企業盃參加表格》

Wong To Yick Wood Lock Ointment
HONG KONG STREETATHON 2020
Corporate Cup Enrollment Form



本企業/ 機構現報名參與企業盃，並明白及同意遵守相關細則。

We are applying for the enrollment of the Corporate Cup, and understand and agree to abide by the relative terms and conditions.

____ 10km 組別，派出____位成員參加。

____ 10km category, will appoint ____members to enroll.

____ 32.195km 組別，派出____位成員參加。

____ 32.195km category, will appoint ____members to enroll.

企業盃捐款總額

Total Donation Amount HK\$ _____

:

	Name of participant 參加者姓名	Phone no. used for registration 報名時所用之電話號碼	Category (32.195km / 10km) 組別 (32.195km / 10km)	Registration ID on confirmation email 確認電郵上之 登記編號
1				
2				
3				
4				
5				
6				
7				
8				
9				
10				
11				
12				

黃道益活絡油香港街馬2020 《企業盃參加表格》

Wong To Yick Wood Lock Ointment
HONG KONG STREETATHON 2020
Corporate Cup Enrollment Form



聯絡人 Contact Person	職位 Position
企業/機構名稱 Name of Company / Association	
捐款收據台頭 / Name on donation receipt	
聯絡電話 Contact Number	電郵 E-mail
簽名及企業/機構印 Signature and Chop	日期 Date

條款:

1. 遞交本表格後，將不可更換或增加代表企業競逐之成員。
2. 表格及捐款支票需於 12月12日或之前送達至全城街馬，任何一項或缺皆不算成功報名。
3. 主辦單位對個別企業之競逐資格保留最終決定權。如不符合競逐資格，主辦單位將退回支票。
4. 如有問題請以電郵或致電查詢，電話：3590 2208，電郵：streetathon@runourcity.org

Rules & Regulations

1. Once submitted, no change of participants or adding new participants would be allowed.
2. Both this form and the cheque with the donation amount must be received by the organizer on or before 22 Dec, missing either one would be deemed unsuccessful enrollment.
3. The organizer will verify the enrollment qualification of the corporate / association, and reserve the right for final decision. If not qualified to enroll, the cheque will be returned to the corporate by the organizer.
4. For any enquiries, please contact us at 3590 2208 or streetathon@runourcity.org